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Masurile de protectie sanitara se vor aplica cu strictete în continuare în Ministerul

Justitiei. Predoiu: Pericolul nu a disparut

Ministrul Justitiei, Catalin Predoiu, a afirmat vineri ca  masurile de protectie sanitara se vor aplica în

continuare în institutia  pe care o conduce, deoarece pericolul reprezentat de noul coronavirus  nu a

disparut.

"Masurile de protectie sanitara se vor aplica cu strictete în continuare  în Ministerul Justitiei. Suntem înca în stare

de alerta, pericolul nu a  disparut. Respectarea regulilor sanitare este si o proba de civism", a  spus Predoiu, care a

condus sedinta reunita a reprezentantilor  Comitetului Ministerial pentru situatii de urgenta (CMSU) si a 

reprezentantilor Centrului Operativ pentru Situatii de Urgenta (COSU),  constituite la nivelul ministerului.

Potrivit unui comunicat de presa al Ministerului Justitiei, în cadrul  sedintei au fost trecute în revista masurile de

protectie sanitara care  au fost luate la nivelul institutiei si care vor fi mentinute si în  perioada urmatoare, pe toata

durata starii de alerta. De asemenea,  membrii CMSU au ratificat masurile luate si au aprobat mentinerea lor.

Catalin Predoiu a condus si sedinta Colegiului Ministerului Justitiei,  în cadrul careia au fost abordate doua teme:

masurile luate în cadrul  institutiei derivând din starea de alerta si agenda profesionala.

"Catalin Predoiu a cerut ca directorii sa se implice în aplicarea  masurilor de protectie sanitara de catre toti

angajatii ministerului.  Directorii din minister îsi vor asuma sarcinile de coordonare inclusiv  din perspectiva

acestor masuri. Directorii au primit instructiuni clare  din partea ministrului pentru a sta de vorba cu angajatii

pentru a  mentine o cultura a protectiei", se mentioneaza în comunicat.

Pe de alta parte, ministrul a solicitat ridicarea performantei  manageriale la nivelul fiecarei directii si le-a cerut

directorilor sa  îsi asume evaluarea fiecarui angajat din subordine, sa îsi asume decizii  si sa debirocratizeze

activitatea directiilor.

"Am lansat un program de debirocratizare, inclusiv prin asumarea  responsabilitatii deciziilor la nivel de directori.

Pregatim primele  masuri pentru digitalizare. E nevoie de mai multa comunicare privind  activitatea directiilor.

Publicul nu are o imagine clara privind  specificul activitatii MJ. Sunt chiar si parlamentari care nu stiu ce  atributii

si puteri avem sau nu avem. E datoria noastra sa informam  cetatenii cu privire la atributiile ministerului. E nevoie

de un efort  suplimentar de informare din partea MJ", a declarat Predoiu, potrivit  comunicatului.
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